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The role of social support in disability acceptance
among individuals with acquired mobility disabilities

Le role du soutien social dans ’acceptation du
handicap chez les personnes ayant un handicap
moteur acquis
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Abstract
The present study aims to reveal the role of social support in disability acceptance
among individuals with acquired motor disabilities. The study was conducted on a
sample composed of 112 individuals with acquired motor disabilities. After
collecting data by administering the Social Support Scale and the Disability
Acceptance Scale, the data were analyzed statistically, then discussed in the light of
the proposed hypotheses. Results showed that individuals who received social
support from family and friends achieved higher levels of disability acceptance
compared to those who did not receive support or care from their social
environment.
Keywords: disability; acquired motor disability; disability acceptance; social
support.
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Résumé

La présente étude vise a révéler le role du soutien social regu par les personnes
ayant un handicap moteur acquis dans l'acceptation de leur handicap. A cette fin,
l'étude a eté menée sur un échantillon compose de 112 personnes ayant un handicap
moteur acquis. Apres avoir collecté des données en leur appliquant 'Echelle de
Soutien Social et I'Echelle d'Acceptation du Handicap, les données ont éte analysées
statistiquement, puis discutée a la lumiere des hypotheses proposées. Les résultats
ont montré que les personnes qui recevaient un soutien social de leur famille et de
leurs amis atteignaient des niveaux plus ¢élevés d'acceptation de leur handicap par
rapport a celles qui ne recevaient pas de soutien ou de soins de leur environnement
social.

Mots-clés: handicap; handicap moteur acquis; acceptation du handicap; le soutien
social.
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